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Motie Imago Venlo 

 
 
De gemeenteraad van Venlo, bijeen in openbare vergadering op 6 en 7 november 2014. 
 
 
 
Overwegende dat 
 

 De opwaartse trend in het imago van Venlo vastgehouden dient te worden. 

 Wij de titel ‘Beste Binnenstad’ nog (slechts) 14 maanden hebben. 

 Dit een unieke titel is die maximaal benut dient te worden 

 Het onderscheidend vermogen van Venlo méér voor het voetlicht gebracht dient te worden. 

 Venlo forse ambities heeft op het gebied van ondernemerschap, onderwijs, toerisme, 
leefbaarheid etc. 

 
 
Geeft het college de opdracht om 
 

 Om vóór 1 maart a.s. aan de gemeenteraad van Venlo een plan voor te leggen hoe meer 
landelijke bekendheid te genereren voor Venlo, met daarin meegenomen de unieke 
uitgangspunten die Venlo heeft en deze te vermarkten en dit te dekken uit het budget van 
Venlo Partners      

 
 
 
 
En gaat over tot de orde van de dag. 
 
CDA fractie: Ruud Hermans 
 
VenLokaal: Henny Bosch  
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
Toelichting. 
 
De afgelopen twee decennia heeft Venlo flinke slagen gemaakt op het gebied van (koop)toerisme, 
aanpak drugsgerelateerde overlast, bereikbaarheid en stadsontwikkeling. Al met al een pakket 
maatregelen om trots op te zijn en dat zien we terug in het positiever wordende imago van onze stad. 
 
Toch staan we met het binnenhalen van de titel ´Beste Binnenstad 2013 – 2015´ pas aan het begin. 
Het hebben van deze titel stopt immers op 31 december 2015. Ook daarna dient Venlo haar imago 
met trots uit de dragen in den lande. 
 
Denk hierbij aan imagocampagnes als´Er gaat niets boven Groningen´ of ´Gelderland levert je mooie 
streken´. Venlo heeft een slogan nodig, bijvoorbeeld: ´Was u al eens in Venlo?’ Het CDA heeft het 
idee om een landelijk spotje te maken waarin landelijk bekende Venlonaren zoals Huub Stapel, 
Chantal Jansen en Lex Uiting mensen uitnodigen naar Venlo te komen. Dit verbinden met het feit dat 
we de beste binnenstad zijn, nog wel.  
 
We zijn teveel met onszelf bezig in plaats van nieuwe gasten we aan onze stad te binden, deze kans 
is door deze titel nu uniek en moeten wij veel meer van profiteren.  
 


